
 

 
Electric Kettle 

 
 
Item stock Number 
169040 
UPC 
681131690409 
 
 

For customer assistance, call customer service at (877) 556-0973

 



 

IMPORTANT SAFEGUARDS 
 
When using electrical appliances, basic safety precautions should  always be followed, including 
the following: 
 
1.   Read all Instructions. 
2.   Do not touch hot surfaces. Use handles or knobs. 
3.   To protect against fire, electric shock and injury to persons, do not immerse cord, plugs, base 

or kettle in water or other liquid. 
4.   Never leave the appliance unattended when in use. Close supervision is necessary when any 

appliance is used by or near children. 
5.    Unplug from outlet when not in use, no water in kettle, filling water, moving kettle and before 

cleaning. Allow to cool before putting on or taking off parts, and before cleaning the 
appliance. 

6.   Do not operate any appliance with a damaged cord or plug or after the appliance 
malfunctions, or has been damaged in any manner. Call our toll-free Customer Assistance 
Number for examination, repair or adjustment. 

 7.   Do not use a base unit other than the one supplied.The use of accessory attachments not 
recommended by the appliance manufacturer may result in fire, electric shock or injury to 
persons. 

8.   Do not use outdoors . 
9.   Do not let cord hang over edge of table or counter, or touch hot surfaces.  Always store 

excess portion of the power cord in the compartment of the base unit."  
10. Electric kettle must be operated on a flat surface. Do not place on or near a hot gas or electric 

burner, or in a heated oven, or on the top of other electric appliances.  
11. Always attach plug to appliance first, then plug cord into the wall outlet. To disconnect, turn 

control to off, then remove plug from wall outlet. 
12. Do not use appliance for other than intended use. 
13. To avoid circuit overload, do not operate another high wattage appliance on the same circuit. 
14. Do not fill kettle when positioned on base. Dry the water on the bottom of the body before 

place it onto power base. 
15. Be aware of steam being emitted from spout or lid especially during refilling. Do not remove 

lid during boiling cycle. 
16. Do not use the kettle to heat anything other than water. Do not fill above the ‘’max’’ indication. 

Do not operate kettle if water is below miniumum. If the kettle is overfilled, boiling water may 
be ejected. The kettle is only to be used with the stand provided. 

17. Do not insert any object into slots or holes of the kettle. 
 
 

SAVE THESE INSTRUCTIONS! 
 
Consumer Safety Information 
THIS APPLIANCE IS INTENDED FOR HOUSEHOLD USE ONLY 
 
To reduce the risk of injury, do not drape cord over the counter top or tabletop 
where it can be pulled on by children or tripped over unintentionally. 
 



CAUTION: – This appliance is equipped with a 3 Wire Cord.  To ensure 
continued protection against risk of electric shock, connect to properly grounded 
outlets only. 
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PARTS 

 
1. Lid 

2. Spout 

3. Filter 

4. Handle 

5. Water gauge 

6. Neon light 

7. Power base 

8. Switch 

9. Power cord 

 
 
 

FEATURES   
 

• Rapid boiling 

• Removable filter to keep the water clean of any foreign matter 

• Steam control to switch the kettle off after boiling 

• Automatically shuts off for boil-dry protection 

• Water gauge 

• 360° rotational power base 

• Stainless steel body 
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KETTLE  MODEL 

 
Model No. Rated voltage Rated power Capacity Dimensions Weight 

169040 120V 1500W 1,7  L 23,5x16,5x25,6 cm 1,34 kg 

 
 

OPERATING INSTRUCTIONS 
 
 
Before first use, it is recommended that you fill to the maximum level mark with fresh water, boil 

and empty the kettle at least 2 times to clear kettle of any tiny particles. Do not drink  water. 

 

1. Open  lid . 

2. Remove the kettle from the base . Fill the kettle with desired amount of  water (no less than the 

minimum  and no more than the maximum). Close lid, place the kettle back on the base unit. 

3. Connect the plug into a power outlet (120V,AC), switch the kettle on by pressing the switch. 

The light will illuminate to indicate the kettle is heating. 

4.The kettle will automatically switch off once the water has boiled  and the neon light goes off. 
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CLEANING 

 
To prolong the kettle's life,  clean the mineral deposits in the kettle regularly.  

Always unplug from the receptacle and allow to cool down before cleaning. 

Do not use chemical, steel wool, or abrasive cleaners to clean the outside 

of the kettle. 
 
 
Cleaning methods： 
1.  Fill the kettle with 0.5L white vinegar and  water and  allow  to stand for 1 hour. 
2.  Empty the solution from the kettle. Wipe off the deposits remaining with a damp cloth. 
3.  Fill the kettle with clean water, bring to boil and then discard the water. Repeat and the kettle 

will be ready to use. 
4.  If necessary, repeat the operations above for several times. 
5.  The surface of the kettle may be wiped over with a damp cloth and polished  

with a soft dry cloth. 
6.  Grasp the top of the scale filter and pull upwards to remove. Wash with clean   

water and dry thoroughly before replacing in the kettle. 
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Customer Assistance 
If you have a claim under this warranty, please call our Customer Assistance Number. 
For faster service, please have the model number ready for the operator to assist you. 
These numbers can be found on the bottom of your kettle. 
 
MODEL: 169040 
Customer Assistance Number 1-877-556-0973 
Keep this number for future reference! 
For more information, please visit us at www.walmart.com  
 
Two- Year Limited Warranty 

What does your warranty cover? 
    Any defect in material or workmanship. 

· 
For how long after the original purchase? 

   Two years. 
 
What will we do? 

    Provide you with a new one! 
 
How do you make a warranty claim? 

   Save your receipt. 
   Properly pack your unit. We recommend using 
the original carton and packing materials. 

   Return the product to your nearest WAL/MART 
store or call Customer Assistance at  
1-877-556-0973. 

 
What does your warranty not cover? 

    Glass parts. 
   Commercial use or any other use not found 
in printed directions. 

   Damage from misuse, abuse, or neglect. 
    Products purchased or serviced outside the 
country of purchase 

How does state law relate to this 
warranty? 

    This warranty gives you specific legal 
rights, and you may also have other 
rights which vary from state to state. 

      WAL-MART expressly disclaims all 
responsibility for consequential damages
or incidental losses caused by use of this
exclusion or limitation of incidental or 
consequential losses so the foregoing 
disclaimer may not apply to you. 

 
What if you encounter a problem with 
this product while using it outside the 
country of purchase?" 

 The warranty is valid only in the country 
of purchase and you follow the warranty 
claim procedure as noted. 

Marketed by 
Wal-Mart Canada Corp. 
1940 Argentia Road 
Mississauga, Ontario L5N1P9 

is a trademark of 
General Electric Company 
and is used under the license by
Wal-Mart Stores Inc. 
Bentonville, AR 72716 

Wal-Mart Stores, Inc.
 

Bentonville, AR 72716
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Bouilloire électrique 

 
 
 
 
 
 
Numéro de référence d'article 
169040 
CUP 
681131690409 
 

Pour le service à la clientèle, veuillez composer le (877) 556-0973

                                                                   



MESURES DE PROTECTION IMPORTANTES 
 
Lors de l'utilisation d'appareils électriques, il faut observer des mesures de sécurité élémentaires, 
et en particulier : 
 
1. Lisez toutes les instructions. 
2. Ne touchez pas les surfaces chaudes. Utilisez les manches ou les boutons 
3. Pour se protéger des incendies, des chocs électriques et des blessures, ne plongez pas le 

cordon, les fiches, la base ou la bouilloire dans l'eau ou dans tout autre liquide. 
4. Ne laissez pas l'appareil sans supervision lorsqu'il et en marche. Il faut une supervision 

étroite lorsque l'appareil est utilisé par ou près d'enfants. 
5. Débranchez de la prise lorsque l'appareil n'est pas utilisé, lorsqu'il n'y a pas d'eau dans la 

bouilloire, en remplissant d'eau et avant tout nettoyage. Laissez l'appareil refroidir avant d'y 
placer ou d'en retirer des pièces et avant de le nettoyer. 

6. Ne faites pas fonctionner d'appareil avec un cordon ou une fiche endommagé(e), ou si 
l'appareil fonctionne mal ou est endommagé de quelque façon que ce soit. Appelez notre 
numéro sans frais de service à la clientèle pour un examen, une réparation ou un ajustement. 

7. N'utilisez pas d'unité de base autre que celle fournie. L'utilisation d'accessoires non 
recommandés par le fabricant de l'appareil pourrait mener à des incendies, des chocs 
électriques ou des blessures. 

8. N'utilisez pas l'appareil à l'extérieur. 
9. Ne laissez pas le cordon pendre au bord de la table ou du comptoir ni toucher des surfaces 

chaudes.  Rangez toujours le surplus de cordon électrique dans le compartiment de l'unité de 
base."  

10. La bouilloire électrique doit bien reposer sur une surface à plat. Ne placez pas l'appareil sur 
ou près d'un brûleur électrique ou à gaz chaud ou dans un four chauffé ou sur le dessus de 
tout autre appareil électro-ménager.  

11. Installez toujours la fiche à l'appareil, puis branchez dans la prise. Ne débranchez pas, 
fermez le contrôle, puis retirez la fiche de la prise. 

12. N'utilisez pas l'appareil à d'autres fins que celles prévues. 
13. Pour éviter la surcharge du circuit, ne faites pas fonctionner d'autre appareil électro-ménager 

à haut wattage sur le même circuit. 
14. Ne remplissez pas la bouilloire lorsqu'elle est sur la base. Asséchez l'eau au base du corps 

de l'appareil avant de le placer sur la base de courant. 
15. Attention à la vapeur sortant du bec ou du couvercle tout particulièrement en remplissant 

l'appareil. Ne retirez pas le couvercle durant le cycle d'ébullition. 
16. N'utilisez pas la bouilloire pour chauffer autre chose que de l'eau. Ne dépassez pas 

l'indication « max ». Ne faites pas fonctionner la bouilloire si l'eau est sous le minimum. Si la 
bouilloire est trop remplie, l'eau bouillie pourrait être expulsée. La bouilloire ne doit être 
utilisée qu'avec le socle fourni. 

17. N'insérez pas d'objets dans les ouvertures ou les trous de la bouilloire. 
 

CONSERVEZ CES INSTRUCTIONS ! 
Information sur la sécurité pour le client 
CET APPAREIL EST RÉSERVÉ À L'UTILISATION RÉSIDENTIELLE 
 

                                                                   



Pour réduire le risque de blessures, drapez le cordon sur le comptoir ou le dessus de table où les 
enfants pourraient le tirer ou trébucher accidentellement. 
 
MISE EN GARDE : - Cet appareil est doté d'un cordon trifilaire. Pour offrir une protection continue 
contre les risques de choc électrique, connectez seulement à des prises correctement mises à la 
terre. 
 
 

PIÈCES 
 

1. Couvercle 

2. Bec verseur 

3. Filtre 

4. Poignée 

5. Niveau d'eau 

6. Lumière néon 

7. Base de courant. 

8. Commutateur 

9. Cordon d'alimentation 

 
 
 

CARACTÉRISTIQUES  
 

• Ébullition rapide 

• Filtre amovible pour garder l'eau libre de toutes matières étrangères 

• Contrôle de vapeur pour éteindre la bouilloire après l'ébullition 

• S'éteint automatiquement pour la protection contre l'ébullition à sec 

• Niveau d'eau 

• Base de courant à rotation de 360° 

• Corps d'acier inoxydable 
 

                                                                   



 
MODÈLE DE BOUILLOIRE 

 
N° de modèle Tension 

nominale 
Puissance 
nominale 

Capacité Dimensions Poids 

169040 120V 1500W 1,7  l 23,5x16,5x25,6 cm 1,34 kg 
 
 

MODE D'EMPLOI 
 
Avant la première utilisation, il est recommandé de remplir jusqu'à la marque de niveau maximum 
d'eau fraîche, faites bouillir et videz la bouilloire au moins 2 fois pour retirer toutes les particules 
minuscules de la bouilloire. Ne buvez pas l'eau. 
 
 
1. Ouvrez le couvercle. 
2. Retirez la bouilloire de la base. Remplissez la bouilloire avec la quantité voulue d'eau (pas 

moins du minimum et pas plus du maximum). Fermez le couvercle, remettez la bouilloire sur 
l'unité de base. 

3. Branchez dans une prise de courant (120 V.c.a.), allumez la bouilloire en enfonçant le 
commutateur. Le voyant s'allume pour indiquer que la bouilloire chauffe. 

4. La bouilloire s'éteint automatiquement lorsque l'eau a bouilli et lorsque le voyant néon 
s'éteint. 

 

                                                                   



 
NETTOYAGE 

 
- Pour prolonger la durée de service de la bouilloire, nettoyez les dépôts de minéraux 

régulièrement dans la bouilloire. 
- Débranchez toujours de la prise de courant et laissez refroidir avant le nettoyage. 
- N'utilisez pas de produits chimiques, de laine d'acier ou de nettoyants abrasifs pour nettoyer 

l'intérieur de la bouilloire. 
 
 
Méthodes de nettoyage : 
 
1. Remplissez la bouilloire de 0,5 l de vinaigre blanc et d'eau et laissez reposer pendant une 

heure. 
2. Videz la solution de la bouilloire. Essuyez les dépôts restant avec un chiffon humide. 
3. Remplissez la bouilloire d'eau fraîche, faites bouillir puis jetez l'eau. Répétez et la bouilloire 

sera prête à utiliser. 
4. Au besoin, répétez les opérations précédentes plusieurs fois. 
5. Vous pouvez essuyer la surface de la bouilloire avec un chiffon humide et poli avec un chiffon 

sec et doux. 
6. Agrippez le dessus du filtre de tartre et tirez vers le haut pour retirer. Lavez à l'eau fraîche et 

asséchez bien avant de remettre dans la bouilloire. 
 
 

                                                                   



Service à la clientèle 
Si vous avez une réclamation sous cette garantie, veuillez appeler notre numéro du service à la 
clientèle. Pour un service plus rapide, veuillez avoir le numéro de modèle à portée de la main 
pour que la téléphoniste puisse vous aider. Ces numéros se trouvent au bas de votre bouilloire. 
 
MODÈLE : 169040 
Numéro du service à la clientèle 1 (877) 556-0973 
Conservez ce numéro à titre de référence ! 
Pour plus d'information, veuillez nous visiter à  TUwww.walmart.comUT 
 
Garantie limitée de deux ans 
 
Qu'est-ce que votre garantie couvre ? 
*Tout défaut de matériau et de main d'œuvre. 
 
Pendant combien de temps après l'achat original ? 
* Deux ans 
 
Que ferons-nous ? 
* Vous fournir un nouvel appareil ! 
 
Comment faites-vous une réclamation sous garantie ? 
• Conservez votre reçu. 
• Emballez bien votre appareil. Nous recommandons d'utiliser le carton et les matériaux 

d'emballage originaux. 
• Retournez le produit à votre magasin WAL/MART le plus près ou appelez le service à la 

clientèle au 1 (877) 556-0973. 
 
Qu'est-ce que votre garantie ne couvre pas ? 
• Les pièces de verre. 
• L'utilisation commerciale ou toute autre utilisation qui ne se trouve pas dans le mode d'emploi 

imprimé. 
• Les dommages causés par une mauvaise utilisation, de l'abus ou de la négligence. 
• Les produits achetés ou réparés à l'extérieur du pays d'achat 
 
Quelle est le lien entre cette garantie et la loi des états ? 
• Cette garantie vous donne des droits juridiques précis et vous pourriez aussi avoir d'autres 

droits qui varient d'une juridiction à l'autre. 
• WAL-MART décline expressément toute responsabilité pour les dommages consécutifs ou 

les pertes indirectes causés par l'utilisation de cet appareil. Certains États n'acceptent pas 
d'exclusion ou de limites aux dommages indirects et consécutifs, donc il se peut que ceci ne 
s'applique pas dans votre cas. 

 
Que faire si vous avez un problème avec ce produit en l'utilisant à l'extérieur du pays d'achat ? 
• La garantie n'est valide que dans le pays d'achat et vous devez suivre la procédure de 

réclamation sous garantie tel qu'indiqué. 
 
 
 

                                                                   

est une marque de commerce 
de la société General Electric  
et est utilisée sous licence par  
Wal-Mart Stores Inc. 
Bentonville, AR 72716 

Wal-Mart Stores, Inc. 
Bentonville, AR 72716 

Commercialise Par: 
Wal-Mart Canada Corp. 
1940 Argentia Road 
Mississauga, Ontario L5N1P9 


